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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 27 D’ABRIL DE 2.011 
 
Quan són les 11:00 hores del dijous 27 d’abril de 2.011, es reuneix al Saló 
d’Actes de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió 
ordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu 
Ferrà Bestard hi assisteixen els següents regidors: Sr. Joan Peralta Palmer i Sr. 
Antoni Palerm Milla per part de Convergència per les Illes, Sr. Miquel Bujosa 
Picornell per part del PSOE; Sr. Pere Joan Salleras Vives i la Sra. Margalida 
Barceló, per part del PP. 
 
Es troba present el Secretari de la Corporació, el Sr. Miquel Francesc Gelabert 
Morro, el qual dóna fe de l’acte. 
 
Es verifica que es dona el quòrum exigit a l’Art. 90 del RD 2568/1986,del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, 
de 28 de Desembre, per a la vàlida constitució del Ple. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes 
dins l’ordre del dia:  
 
Primera Part. Part resolutòria 
 
1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 
 
Es dona per llegida l’acta anterior del Plenari celebrat el dia 11 de març de 
2.011, una vegada s’ha enviat esborrany a tots el regidors. 
 
Sotmès aquest punt a votació, es aprovat per sis (6) vots a favor 
 
2.- Aprovació de la instauració de l’Agenda Local 21 i el seu pla estratègic al 
terme municipal. 

El Sr. Palerm, pren la paraula, i comenta que s’ha passat la 2ª fase, i s’ha de 
ratificar pel Ple de la Corporació, i s’hauria de publicar a la web de 
l’Ajuntament, i que cal la implicació de tot l’Ajuntament. 
No obstant serà el proxim equip de Govern, el que s’encarregarà d’executar el 
Pla d’acció, i s’haurà els mitjans que es disposen per executar-ho. 

 
Sotmès aquest punt a votació, es aprovat per sis (6) vots a favor 
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3.- Aprovació de designació de membres titulars i suplents de taules electorals 
resultants del sorteig públic segons la normativa electoral. 

S’ha efectuat el sorteig d’acord amb la normativa prevista a la Llei Organica 
de Regim Electoral Vigent, i vists el membres que actuaran com a president i 
vocals de les taules, el Batle proposa comunicar a la Junta Electoral de Zona, 
les persones següents d’acord amb el resultat del sorteig: 
 
Titulars 
 
President:  Bonnin Arbos, Miguel Alberto  
Vocal:  Sainz Calvo, Maria del Carmen 
Vocal:  Martín Soler, Eva Maria 
 
Suplents 
 
President: Barquiel Perez, Francisco 
President: Ramis Perello, Melcion 
Vocal:  Albertí Vives, Miguel Angel 
Vocal:  Sastre Fernandez, Neus 
Vocal:  Tomas Palmer, Joan 
Vocal:  Mir Romero,Antonio 
 
Sotmès aquest punt a votació, es aprovat per sis (6) vots a favor 
 
4.- Aprovació del sistema de fulles mòbils  per la transcripció de les actes dels 
òrgans de la Corporació. 

El Batle cedeix la paraula al Secretari. El Secretari, explica que d’acord amb el 
previst a la Llei de Bases de Règim Local, la norma general preveu que els 
actes siguin transcrits a un llibre d’actes prèviament foliat i diligenciat. No 
obstant, també és preveu la utilització de mitjans mecànic o infomàtics, 
sempre preservant la seguretat jurídica, i s’exigeix que s’aprova per el Ple de la 
Corporació la utilització d’aquest mitjà mecànic.  
 
Sotmès aquest punt a votació, es aprovat per sis (6) vots a favor 
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5.- Ratificació decret, aplanament demanda numero 464/2010 

El Batle, diu que es una aplanament de una demanda interposada per F.D.R. 
en el que reclama la quantitat de 769,57 euros a l’Ajuntament, pels danys i 
perjudicis que els ha creat unes obres de l’Ajuntament al seu immoble. El Batle 
comenta que els danys causat no són culpa de les obres de l’Ajuntament, 
però que els serveis jurídics, li han aconsellat que s’aplanés, perquè atesa 
l’import, i la incertesa del desenllaç respecte a la resolució, podrien fer que el 
cost d’aquest contenciós augmentés moltíssim i els fonaments jurídics dels 
demandat tenien base. 
 
Sotmès aquest punt a votació, es aprovat per sis (6) vots a favor 
 
6.-Aprovació Reglament Servei d’Assistència Domiciliari per el terme municipal 
de Banyalbufar. 

Sotmès aquest punt a votació, es aprovat per sis (6) vots a favor 
 
Segona Part. Part de Control i Fiscalització de l’Acció de Govern 
 
 Donar compte sobre correspondència, Decrets de Batlia, Convenis i 
contractes. 
 
El Batle, enuncia el decrets dictats, i enumera els convenis i contractes signats, que a 
continuació és relacionen: 
 
Decrets de Batlia 

Nº Decret Assumpte 

011/2011 Decret Caducitat expedient i reinici expedient de protecció de la 
legalitat urbanística 

012/2011 Decret Llista definitiva Admesos Borsa Auxiliar de Policia Local 

013/2011 Decret Puntuació Provisional Borsa Auxiliar de Policia Local 

014/2011 Decret Puntuació Definitiva Borsa Auxiliar de Policia Local 

015/2011 Decret Desestimació Recurs reposició contra la concessió de la 
Segregació de la Finca de Planícia 

016/2011 Decret Aplanament Demanda 

017/2011 Decret Nomenament Policia 

018/2011 Decret Nomenament Advocats i  Procuradors 
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Contractes 

• Contracte amb Juan Antonio Vives Vallès, per el dur a terme un Programa de 

Desenvolupament Socioeconòmic Sustentable 

• Conveni de col�laboració amb la CAIB per integrar la Plataforma Tecnològica 

del SEIB 112  

• Prorroga conveni CAIB, per a la concessió d’ajust econòmics d’urgència social. 

• Conveni col�laboració amb la CAIB, per coordinació policial, millora seguretat 

pública i suport policia turístic 

 
Correspondència i notificacions 
Notificació arxivament  per part de la Conselleria d’Economia e Hisenda de la 

recuperació possessòria d’ofici per via administrativa del Camí de Planícia 
 
El Sr. Salleras demana per la notificació de l’arxivament per part de la Conselleria 
d’Economia e Hisenda de la recuperació possessòria d’ofici per via administrativa del 
Camí de Planícia. 

El Batle diu, que una vegada rebuda la notificació va concertar reunió amb la 
Direcció General de Patrimoni de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears, i li va 
manifestar la seva decepció respecte a la resolució. Assistit pel Lletrat de l’Ajuntament, 
va manifestar que no entenia que un expedient iniciat per la mateixa Administració, i 
en dos informes favorables de la Administració acabàs en l’arxiu de l’expedient. La 

Directora General, els va emplaçar a una altre reunió al cap de dos dies, amb el 
Secretari General de la Conselleria d’Economia, i el Lletrats de l’Advocacia de la 
Comunitat Autònoma. De la reunió, el Batle comenta, que el Advocats de la 
Comunitat varen ésser infranquejables i tenien molt clara la seva decisió. Les varem 
manifestar, que no la compartíem i estàvem en total desacord, com també hi estaven 
els Tècnics de la Conselleria de Medi Ambient que varen informar en un sentit contrari 

al criteri de l’Advocacia. 
 
El Sr. Salleras, demana, qui eren els tècnics que varen informar en contra. 
 
El Secretari li diu que el tècnic que va informar va ésser el de la Direcció General de 
Patrimoni, però tenia el suport dels Lletrats del Serveis Jurídics present a la reunió. 

 
El Sr. Bujosa, diu que és incomprensible, i que a vegades les conveniències, duen a 
aquestes coses. 
 
El Batle, diu no obstant que seguiran lluitant, per aconseguir l’obertura, i el Consell 
Insular de Mallorca, inclourà en el proper plenari el camí dins la Ruta de Pedra en Sec. 

 
El Sr. Palerm, manifesta que és un descoordinació entre administracions, i que davant 
un interès general perseguit per totes les Administracions, no entén com aquestes coses 
passin. 
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El Sr. Bujosa demana que és el Contracte signat amb en Sr. Vives Vallés. 
El Batle, diu que es un projecte impulsat per el Sr. Vivés Vallés i dos universitaris més, i 
tutoritzat per un professor de la Universitat de les Illes Balears, que té com objectiu 
l’estudi d’un potencial desenvolupament pla turístic per  el municipi. El Sr. Vives Vallès, 
se n’encarrega de la part tècnica mediambiental. El Batle comenta que intentaré que 

el projecte no es quedi amb això, sino que s’executi i es desenvolupi, i que s’integri en 
el desenvolupament, no només l’Administració, sino també altres agents socials, com 
pugui ésser el teixit empresarial del municipi. 
 
El Sr. Salleras, demana per contingut del conveni  de la Plataforma Tecnològica del 
SEIB 112. 

El Batle, explica que es tracta d’un servei que implicarà donar major cobertura als 
Banyalbufarins davant possibles emergències, atès que donarem atenció les 24 hores, i 
la Policia Local estaré puntualment de totes les incidències mitjançant la transmissió de 
dades a un PDA, entregat per la Comunitat Autònoma de les Illes Balears. 
 
La Sra. Barceló demana, sobre l’horari del Policia. 

El Batle, diu que és un horari pactat directament amb Batlia, per evitar el coneixement 
per endavant que la gent sepi a quines hores hi ha presencia policial.  
 
El Sr. Peralta, informa a tots el regidors que el proper dissabte, es celebrarà una diada 
per commemorar el 50 anys de la constitució de la Comunitat Econòmica Europea. El 
actes es faran a la Plaça, i  es farà una mica de festa adreçada als nins. Es tracta d’un 

acte asèptic i neutre, sense cap tipus de connotació política, per lo que demana que 
tots els grups polítics fomentin la participació. 

 
Prec i preguntes 
 
La Sra. Barceló, demana com està el tema de l’escoleta d’estiu. 
 

El Sr. Peralta, informa que com l’any passat, l’equip de Govern, havia decidit 
externalitzar-ho tot i contractar una empresa que se n’encarregàs absolutament de 
tot.  
 
El Batle, diu que la Corporació no te mitjans humans suficients per coordinar-ho i 
assumíem responsabilitats i riscos que no podíem controlar. 

 
La Sra. Barceló, diu que l’any passat hi va haver moltes queixes, els monitors, 
s’implicaven molt poc, i el nivell educatiu era molt dolent. 
 
El Sr. Peralta, diu que elevarà formalment una queixa. 
 

La Sra. Barcelo, demana un major control a l’escoleta. 
 
El Sr. Salleras diu que els monitors sovint representen un problema. 
 
El Sr. Bujosa, diu que s’hauria d’estar damunt. 
 

El Batle diu que creia que més o manco havia anat bé. 
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El Sr. Peralta, diu que havia sentit queixes, però s’haurà de corregir. Així mateix, convida 
a la Sra. Barceló, a que informi puntualment a l’equip de Govern quan tingui 
coneixement d’aspectes millorables o de qualsevol incidència. 
 
El Sr. Salleras, demana com està la reparació del  Camí de la Platja. 

 
El Sr. Batle, li diu que va tenir una reunió en Costes, atès que ell enten que es una 
actuació que està en el seu domini, no obstant diu que malgrat donarà el vist i plau als 
informes preceptius, no assumirà ninguna despesa per la reparació del camí. 
 
El Batle, diu que l’assumirà l’Ajuntament, doncs no és una feina molt cara ni complexa. 

 
El Sr. Salleras, diu que s’ha de reclamar les despeses sufragades per l’Ajuntament a la 
Demarcació de Costes. 
 
El Batle, diu que s’ho estudiarà, i que avui s’ha fet la petició de llicència. 
 

El Sr. Palerm, abans de acabar el plenari, vol dir unes paraules, atès que davant la 
convocatòria d’eleccions, es vol acomiadar de tots els regidors, i que és sent molt 
orgullós que la tasca iniciada ja fa un temps pel Sr. Atanasi Del Barrio, com a part de la 
candidatura Agrupació Port des Canonge, hagi tingut continuïtat durant aquesta 
legislatura. A les properes llistes, els grups que tenen més representació a aquesta Sala, 
han incorporat 8 persones del Port des Canonge, per lo que espera que sigui quin sigui 

el resultat, donin continuïtat, a la tasca de n’Atanasi Del Barrio i seva, i que el que fa es 
reafirmar que tota aquesta tasca ha valgut la pena. Vol desitjar sort a tots, i a la 
propera legislatura es prenguin decisions amb seny i que s’anteposin els interessos 
general per damunt el personals. 
 

El Sr. Bujosa, també vol agraïr l’atenció que s’ha tingut cap el seu grup, i agraïr els 
quatre anys amb tots el membres de la Corporació, que malgrat la distancia 
ideològica que hi pot haver del seu grup amb la resta, les formes s’han mantingut, no 
ha estat una legislatura marcada per la crispació, el que hi ha hagut arreu no ha 
passat a aquest poble. Han estat quatre anys, en un context econòmic difícil, amb 
pocs recursos, i que malgrat a la propera legislatura, com ja es conegut, ni ell, ni el seu 

partit no es presenten, resta a la disposició de tots els regidors, per si han de menester 
l’ajuda seva o del partit que ha representat. Desitja sort a tothom i endavant. 
 
El Sr. Salleras, també vol donar les gràcies pels quatre anys, i que si hi hagut 
discrepàncies, sempre dins les nostres possibilitats hem defensat els interessos del poble 
atès a que hem donat suport a moltes iniciatives, així com n’hem instades moltes. 

Desitja sort a tothom. 
 
El Sr. Peralta, diu que pocs Consistoris tenen l’ambient i sintonia que ells tenen, i que no 
te dubtes que tots cercam el millor per el poble. 
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No havent més temes a tractar, quan són les 12:30 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretari don fe 
amb el vist i plau del Sr. Batle. 
 

 
 
Banyalbufar, 27  d’abril de 2.011 
 
Vist i plau 
 

 
 
El Batle       El Secretari 


